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Proverbe 15: 33  -  „Frica de Domnul este şcoala înţelepciunii şi 
smerenia merge înaintea slavei.” 
 
Ascultaţi ce spune Profetul Domnului despre acesta: 
Umilinţa (smerenia) este o cale spre succes. 
 

*Aşteptaţi-vă unul pe altul. Slujiţi unul altuia. Nu fiţi mai mari 
decât altul. Încercaţi şi vedeţi cât de mici puteţi voi fi. De multe ori eu 
am auzit spunându-se, „Nu fi niciodată mare în ochii tăi (în privirea 
ta).” Dacă tu eşti mare, lasă ca aceasta să fie în privirea lui Dumnezeu. 
Fii mic în propria ta privire. Fiecare om care se smereşte, Dumnezeu îl 
va înălţa. Dar aceia care se înalţă, ei înşişi, Dumnezeu îi va smeri. 
Vedeţi? Fiţi mici (smeriţi). 

 
*Deci tu nu trebuie să fii bogat şi măreţ în această lume, ca să fii 

mare în vederea lui Dumnezeu. Tu doar trebuie să fii smerit în inima ta. 
Şi Dumnezeu numeşte aceea „măreţie”. Acela care este suficient de 
mare ca să se smerească. Acela este o persoană mare, acela care va lua 
ocara (sau vina) pentru orice, acela care se va smeri. Aceea este măreţie. 
 
 *Umilinţa, calea în jos este tot timpul calea în sus. „Acela care 
se va smeri, Dumnezeu îl va înălţa. Acela care se va înălţa, va fi smerit.” 
(Matei 23: 12). Calea în jos este calea în sus pentru credincios, smeriţi-
vă înaintea lui Dumnezeu. 
 Isus-a întâlnit cu oameni de toate felurile de condiţie socială. El 
s-a întâlnit cu oameni în adunări mari. O dată El era cu mii de oameni, 
altă dată cu cinci sute deodată, cu doisprezece o dată, cu trei o dată, şi 
chiar va ajunge cu unul singur. Aceea Îl face pe El măreţ. Aceea este ce 
Îl face pe El Dumnezeu, este pentru umilinţa (smerenia) Lui. 
 



*Acum, ambele părţi, dacă voi observaţi, au pornit religios din 
Geneza. De ambele părţi, una din ele denominaţională, minţi mari–
luminate, de cealaltă parte cei smeriţi, umblând în Duhul prin 
Descoperire. Cum a putut Abel să ştie vreodată că acolo era un miel în 
locul roadelor pământului? Pentru că acesta i-a fost descoperit lui prin 
Descoperire Divină. (Gen.4: 3-7). 

Isus a spus la fel când Petru a mărturisit despre El ca fiind Fiul 
lui Dumnezeu. El a zis, „Nu carnea şi sângele ţi-a descoperit ţie acesta, 
ci Tatăl Meu care este în ceruri ţi-a descoperit acesta ţie. Şi pe această 
piatră (Piatra, nu Petru, nu Isus, ci pe Descoperirea Divină) Eu Îmi voi 
zidi biserica Mea, şi porţile iadului nu vor putea birui împotriva ei.” Voi 
aţi prins-o? Este Descoperirea Divină (Matei 16: 13-19). 

 
*Ce încearcă denominaţiunile să facă? Să se înalţe, ca Lucifer 

(Ezechel 28: 11-19). Ei se numesc pe ei înşişi biserica, mireasa, care de 
fapt, ei sunt în Apoc.17, mireasa falsă. Deasupra micii turme a lui 
Cristos, Mireasa, Lucifer se crede şi se înalţă (Isaia 14: 12-15) deasupra 
smeritului Cuvânt Adevărat a lui Dumnezeu prin cunoştinţa revelaţiei şi 
se plasează pe el însuşi prin seminarii educaţionale şi teologie, până 
când se ajung pe ei înşişi sus (se înalţă), şi dacă tu nu aparţii de grupul 
lor, atunci tu eşti un spălat afară. 

Aşa cum Lucifer a făcut la început, spunând oamenilor doar 
exact ceea ce i-a spus Evei, „Desigur, Dumnezeu ne va primi; noi 
hrănim săracii, (aceea este bine). Desigur că El ne va primi, noi suntem 
o mare denominaţiune, noi suntem o biserică frumoasă. Păi, priveşte 
numai la clădirea noastră măreaţă. Priveşte numai la numărul nostru 
mare de membri. Noi suntem cu milioanele. Desigur, Dumnezeu nu va 
abandona acel grup.” Acelaşi lucru care l-a făcut Cain, a adus fructe 
frumoase de la câmp, pe care el le-a lucrat, şi le-a îngrijit, şi a lucrat, şi a 
adus roadele şi a respins smeritul sânge al mielului. 

Dumnezeu să aibă milă ca acei bărbaţi şi femei să nu creadă că 
eu am spus acesta ca să înalţ pe cineva sau ceva descoperire personală 
sau ceva. Eu doar vă spun vouă Adevărul. Nu puteţi voi vedea ce fac ei? 
Eu o spun tare şi aspru, dar voi trebuie să bateţi un cui până când el se 
înţepeneşte dacă acesta urmează să facă ceva bine, deci voi veţi vedea 
acesta. Vedeţi? 
 

*Acum, voi vedeţi de ce noi avem atât de multe denominaţiuni? 
Vedeţi voi de ce noi avem atâta confuzie, unul crezând aceasta şi 



celălalt crezând cealaltă? Pentru că Adevărul descoperit trebuie să vină 
NUMAI prin Dumnezeu singur. Cuvântul este ascuns de ochii celor 
deştepţi şi învăţaţi (Mat.11: 25-27). Dumnezeu a spus aşa. Şi El o 
descoperă copiilor aşa cum ei le află. Deci fiţi un copilaş, smeriţi-vă şi 
spuneţi, „Oh, Dumnezeule, iată, aici sunt eu. Doar fă-te cunoscut mie. 
Eu Te iubesc.” Dumnezeu Însuşi ţi se va descoperi ţie; El ţi Se va face 
cunoscut. Vedeţi voi aceasta? 
  

*Noi avem teologi astăzi, noi avem doctori în Divinitate; noi 
avem oameni mari peste tot în lume, care sunt deştepţi, inteligenţi şi 
educaţi. Dar este nevoie de simplicitatea de a crede pe Dumnezeu pentru 
a face Cuvântul Său să fie vorbit ca să arate că Isus Cristos este acelaşi 
ieri, azi şi în veci. Este nevoie de o inimă smerită dedicată lui 
Dumnezeu, ca să aducă pe Cristos la timpul prezent. Amin. Dacă Ar fi 
fost nevoie de teologie, ce ar fi Prezbiterienii, Metodiştii, Baptiştii, 
Catolicii, şi aşa mai departe; noi nu am fi avut nici o şansă aşa oameni 
sărmani şi needucaţi cum suntem. Dar nu este nevoie de cunoştinţă. 
„Nici prin putere şi nici prin măreţie, ci prin Duhul Meu,” zice Domnul. 
„Eu desluşesc tainele.” (Zah.4: 6-7) Şi el va striga, „îndurare, îndurare, 
cu strigăte şi plânset.” Aceea este ce este astăzi; uimitorul Său har 
pentru oamenii Lui. Cum va lua El pe cei neînvăţaţi şi neştiutori, şi le va 
arăta că Isus este acelaşi.  

 
*Şi aceşti teologi văd această Biblie, ei o citesc, dar ei nu vor să 

o facă (să împlinească). Vedeţi? Aceasta arată sămânţa şarpelui (Gen.3: 
1-7; 4: 1-7) Ei au văzut-o dovedită, şi chiar atât de simplu înaintea 
oamenilor, dar se pare că este prea greu pentru oameni ca ei să se 
smerească la Cuvântul lui Dumnezeu. 

Nu aflaţi voi toţi, când voi vorbiţi, voi femeilor cu fetele, despre 
purtarea părului lung, şi ele spun , „De ce purtaţi voi părul lung? 
(Jurământul de nazireat pentru Cuvânt) Vedeţi? „De ce purtaţi voi 
hainele (bluzele şi rochiile) voastre lungi până jos?” Voi mergeţi şi 
vorbiţi cu ele, ele cumva dau din umăr. Nu este aceea corect? Vedeţi, 
ele ştiu că aceea este corect, dacă există ceva (caracter) de „doamnă” în 
ele. Vedeţi? Ele ştiu că aceea este corect, dar vedeţi voi, ele nu se pot 
smeri faţă de aceea. 

Vedeţi cum a făcut-o Cain? El nu a putut să se smerească la 
Cuvântul dovedit (manifestat) a lui Dumnezeu. El nu a putut să o facă. 



Oh, şi chiar Penticostalii spun, „Păi, slavă lui Dumnezeu. 
Aleluia! Eu îmi tai părul şi vorbesc în limbi.” Aceea arată chiar acolo că 
este ceva greşit; sămânţa produce ceva diferit. 

O sămânţă a lui Dumnezeu nu poate produce o femeie cu părul 
tuns (tăiat). Aceea nu o poate face, doar nu o poate face, pentru că 
Biblia spune aşa (1Cor.11: 1-16). Nu o poate face. Nu domnule. Acum, 
se pare că este atât de greu ca să te smereşti la Cuvântul lui Dumnezeu. 

 
*Şi nu este acesta doar felul cum o au oamenii astăzi? Lasă ca 

Dumnezeu doar să binecuvinteze un ins şi să-și pună încrederea în el, şi 
el ajunge să fie un om care ştie-tot. El urmează să înceapă o organizaţie, 
sau el urmează să facă ceva care este diferit. „De ce ai căzut tu din cer, 
oh Lucifer?” 

Dumnezeu are un timp dificil (greu) încercând să ia pe cineva cu 
care El poate să trateze, care să stea smerit, şi blând, şi să stea în locul 
lui până când Dumnezeu îl cheamă să facă ceva (credeţi voi aceea? 
Vedeţi?), un om pe care Dumnezeu poate să-l binecuvinteze şi el să se 
păstreze (să se considere) totuşi ca un om, nu să fie (să se creadă) un 
înger sau un dumnezeu. De îndată ce omul obţine binecuvântarea şi el 
are ceva micuţ ce i-a fost dat, el vrea să devină un dumnezeu; el vrea să 
fie un înger. El vrea să devină ceva persoană mare. „Ce fac eu, ce... Eu, 
şi mie, şi al meu”...  toate acele lucruri. Aceea este o atitudine greşită. 
Dumnezeu caută pe cineva pe care El poate să-l binecuvinteze şi să 
toarne binecuvântari, şi cu cât mai mult El binecuvintează, cu atât mai 
mic omul va deveni. 

Şi voi niciodată nu veţi obţine mai mult din Dumnezeu, decât 
atunci când voi veţi deveni nimic. Voi trebuie să vă faceţi mici. Acela 
care se înalţă, Dumnezeu îl va smeri. Acela care se smereşte, Dumnezeu 
îl va înălţa (1Petru 5: 3-7) Voi trebuie să deveniţi mici mai înainte ca 
voi să ajungeţi mari. Şi voi niciodată nu veţi fi mari în voi înşivă; voi 
veţi fi doar atât de mari, cât de mare este Dumnezeu în voi. Vedeţi? 

 
*Eu am avut privilegiul de a întâlni ceva oameni mari. Şi aceşti 

inşi sunt aceia care au avut o schimbare a hainelor şi cincizeci de cenţi 
în buzunarele lor, şi–să zdrăngăne; aceştia sunt oamenii care cred că 
sunt cineva când de fapt ei nu sunt nimic. Dar eu am stat cu oameni 
mari, eu vreau să spun, oameni mari, cu mâneci jerpelite, manşetele; şi 
ei te făceau pe tine să crezi că tu eşti persoana importantă. Vedeţi, 
smerenia este umilinţă. Nu uitaţi aceea, biserică! Măreţia este exprimată 



în umilinţă (Isaia 57: 15), nu cât de fin (sau bun) tu doar poţi să fi.... Eu 
nu vreau să spun murdar acum; eu vreau să spun smerit în duhul. 
Vedeţi? Eu nu vreau să spun doar să mergi afară şi să nu te speli şi să te 
cureţi. Tu trebuie să faci aceea; voi ştiţi aceea. Vedeţi? Dar eu vorbesc 
despre umilinţă, umilinţă originală, nu ceva care este pus peste, ceva ce 
este (există), aceea este smerenia originală.  

 
*Puneţi Cuvântul în inima voastră; lăsaţi Duhul Sfânt să vină şi 

apoi doar priviţi (sau urmăriţi) Cuvântul mişcându-se. Credeţi, fiţi 
smeriţi; nu doriţi să fiţi ceva mare cineva; doar fiţi nimeni, pentru ca 
Dumnezeu să vă poată face cineva. Vedeţi? În regulă. Faceţi aceea 
acum. 

 
*Amintiţi-vă, acela a fost primul miracol făcut pentru Neamuri, 

(aceea este corect), această vindecare a femeii Siro-feniciene. Aceea 
este corect. Ea a avut apropierea corectă către darul lui Dumnezeu. 
Credinţa în mijlocul Cuvântului este corectă, reverentă, umilă (smerită). 
Vedeţi? 

 
*Nu contează cât de multă învăţătură ai primit tu, tu poţi să-ţi 

spui asta ţie însuţi. Dumnezeu nu este în cuvinte mari; Dumnezeu este 
într-o inimă cinstită. Tu ai putea cânta, sau să vorbeşti cuvinte mari, aşa 
cum nu ştiu ce; aceea nu te aduce pe tine mai aproape de Dumnezeu. Tu 
poţi să stai şi să înveţi cum să repeţi predica ta şi să spui aceste lucruri; 
aceea nu te va aduce mai aproape de Dumnezeu. Tu ai putea să înveţi 
dicţionarele până când tu adormi cu unul, şi totuşi nu te va aduce mai 
aproape de Dumnezeu. O inima smerită şi predată în simplitate; este 
ceea ce te aduce la Dumnezeu (Iacov 4: 6-10). Aceea este adevărat. 
Amin. Dumnezeu iubeşte o inima umilă. Acum, nu contează dacă tu nu 
cunoşti ABC-ul tău, aceea nu face nici o diferenţă. Doar o inimă umilă. 
Dumnezeu locuieşte într-o inimă smerită, nu în educaţie, El nu este în 
şcoli, nu în teologie, seminarii, nu în toate aceste locuri diferite, nu în 
cuvinte mari, sau nu în locuri clasice. Dumnezeu locuieşte în inima 
omului. Şi cu cât mai jos te poţi tu aduce, cât mai simplu, tu poţi deveni 
mare în privirea lui Dumnezeu. 

Lăsaţi-mă să vă dau ceva. Eu văd că voi aveţi câmpurile pline de 
grâu, afară aici. Un spic încărcat de grâu, întotdeauna se apleacă. Un pai 
vechi care se ridică aici sus, şi sare în jur ca şi cum ar ştii toate lucrurile, 
el nu are nimic în spic. Acela este felul cu o grămadă de inşi care ei cred 



că ei au mult în capul lor, şi (de fapt) nu este nimic în capul lor. Un cap 
sfânt se va închina (apleca) la putere, va recunoaşte pe Isus Cristos ca 
Fiul lui Dumnezeu, şi va crede lucrările Lui. 
 

*Observaţi părul ei lung. Jurământul de nazireat faţă de Cuvânt. 
Acum, micuţa şi umila Mireasă a lui Cristos doar simplu crede 
Cuvântul, oricine ar fi Ea; este individual. Şi eu sper că eu însumi şi 
fiecare dintre voi toţi sunteţi parte din acea Mireasă. Eu sper că mulţi şi 
... Va fi, toţi aceia care au fost ordinaţi la acesta vor fi aceea, pentru că 
este natura lor. Vedeţi, Cuvântul poate doar să recunoască Cuvântul. El 
nu poate recunoaşte o denominaţiune sau o perversiune. El ştie mai 
bine; El este Cuvântul. Vedeţi? El nu poate recunoaşte nimic ... Un grâu 
nu poate fi altceva decât un grâu. El a început grâu, şi va fi un grâu. Şi o 
buruiană nu poate fi grâu, chiar dacă este udată de aceeaşi ungere. 
Vedeţi? Dar ea nu este grâu, aşa cum eu am zis ziua trecută despre acel 
copac cu ramuri diferite în el. 
 

*Voi vă amintiţi ce a spus Domnul despre Israel? „Când tu ai 
fost mic, când tu nu ai avut nimic, când tu zăceai în propriul tău sânge 
în câmp şi nu era nimeni ca să te curăţească, Eu te-am luat. Atunci tu 
M-ai slujit. Dar când tu ai crescut destul de mare, tu ai crezut că eşti 
bine şi asigurată, atunci tu M-ai lăsat.” Ei întotdeauna au făcut aceea.  

Împăratul Ozia, el era un om mare (2 Cron. 26: 1-26). El ţinea la 
Domnul. Dar într-o zi, după ce Dumnezeu l-a întărit ... Şi el era un mare 
exemplu pentru Isaia, profetul. Dar după ce el a ajuns tare, şi întărit, şi 
neamurile au început să se teamă de el ... El a zidit zidurile lui şi a 
început să adune lucruri strălucitoare. El a ajuns îngâmfat. El a început 
să se uite cât de mare era el. Şi atunci el a încercat să ia locul unui 
predicator. Şi Dumnezeu l-a lovit cu lepră, şi el a murit lepros. Vedeţi? 
Noi (să) nu vrem niciodată să ajungem înălţaţi în inimile noastre.  
 

*Acest rege a mers bine până când el a aflat că toate neamurile 
se tem de el. El a devenit foarte popular, împărăţia lui a fost întărită, şi 
el a fost înălţat în inima lui cu mândrie. „Eu sunt doar un om mare 
acum”, şi acesta este calea afară. Calea în sus este în jos. Cum ştiţi voi 
care este sus şi care este jos? Dacă lumea stă în spaţiu, cum ţtii tu care 
este sus şi care este jos? Deci întotdeauna, acela care se smereşte, 
Dumnezeu îl va înălţa; şi acela care se înalţă, Dumnezeu îl va smeri. El 
îl va aduce jos. 



Întotdeauna staţi smeriţi, şi fiţi mici în vederea voastră proprie. 
Nu contează ce face Dumnezeu pentru voi, doar vedeţi cu cât mai mult 
puteţi să fiţi smeriţi tot timpul. Cu cât mai mult Dumnezeu vă 
binecuvintează, voi doar smeriţi-vă mai mult tot timpul. El va putea să 
continue binecuvântarea.  Dar când voi ajungeţi la un loc unde vă 
gândiţi, „Eu o am,” voi (de fapt) nu o aveţi, şi voi sunteţi pe drumul în 
afară. Aceea este corect. Vedeţi? Voi pierdeţi influenţa voastră. Voi 
pierdeţi puterea voastră de mărturie (sau de a mărturisi). 

Când voi femeile începeţi să doriţi să fiţi ca şi restul din femei, 
acolo este ceva greşit. Când voi bărbaţilor, voi slujitorilor, încercaţi să 
deveniţi ca un tipar după altcineva (o imitaţie), când voi oameni de 
afaceri încercaţi să faceţi afaceri la o scară la care o fac şi alţii, pentru că 
ei prosperă... Prosperitatea nu reprezintă întotdeauna succesul în Cristos, 
uneori, chiar de foarte multe ori, reprezintă contrariul. Vedeţi? 

 
*Şi Dumnezeu are programul Său, şi EL vă va pune şi aşeza pe 

voi în Cristos, doar unde EL crede că voi veţi lucra mai bine pentru El, 
dacă voi doar veţi sta în chemarea voastră. Nu încercaţi să luaţi 
chemarea altuia. Staţi în propria voastră chemare. Dacă eşti o casnică, 
rămâi o casnică. Orice te-a chemat Dumnezeu să faci rămâi doar acolo 
(1 Cor.7: 17-24; Efes.4: 1). El ştie unde să pună Mâna Lui pe tine şi să 
te folosească. 
 

*Este adevărat că marea biserică luceşte şi sclipeşte cu teologie 
lustruită, în timp ce Împărăţia străluceşte cu smerenie, săraci şi umili. 
(1Cor.4: 20) Evanghelia nu sclipeşte; Ea străluceşte (Ea Însăşi). Aurul 
nebunilor sclipeşte; aurul adevărat străluceşte. Acolo este o diferenţă 
între sclipire şi strălucire. Noi ştim aceea. 

 
*Oh, Dumnezeu respectă umilinţa.  
Aceasta, în ea însăşi, este ceea ce va face şi va duce la împlinire 

măreaţa victorie în dragostea Divină.  
 
*Voi ştiţi, oamenii sunt--ei vor putere, dar ei nu ştiu ce este 

puterea cu adevărat. Vedeţi? Ei cu adevărat nu ştiu ce merge cu Aceasta. 
Calea în sus este în jos. Dacă voi vreţi putere, doar vedeţi cât de smeriţi 
puteţi să fiţi. Doar îndepărtaţi-vă de la toată gândirea voastră lumească, 
şi smeriţi-vă pe voi înşivă înaintea lui Dumnezeu, şi atunci voi obţineţi 
mai multă putere decât omul care fuge peste tot prin clădire, şi face o 



grămadă mare de zgomot, (vedeţi voi?) pentru că voi aţi fost în stare să 
vă învingeţi pe voi înşivă şi să vă încredinţaţi pe voi înşivă lui Cristos, 
vedeţi? Să vă smeriţi pe voi înşivă înaintea Lui. Aceasta este puterea. 

*Voi arătaţi-mi mie o Biserică care este smerită, cu adevărat 
smerită, nu o biserică arogantă. Doar o dulce Biserică smerită; eu vă voi 
arăta o Biserică care are favoarea şi puterea lui Dumnezeu în ea. Aceea 
este corect. Acela este lucrul ce trebuie, umilinţă, să ne smerim înaintea 
lui Dumnezeu, şi să lăsăm pe Dumnezeu să lucreze prin noi. Nu trebuie 
(nu este nevoie) să faceţi o grămadă de zgomot..... 

 
*Nu sunt eu. Vedeţi? Voi trebuie să vă scoateţi afară din tablou. 

Dumnezeu a făcut o promisiune. Dumnezeu trebuie (este nevoit sau 
obligat) să stea cu acea promisiune. Dar voi trebuie să fiţi suficient de 
simpli ca să vă daţi la o parte din propria voastră cale. Cineva a spus, 
„Acesta ar fi un om mare dacă el ar avea un titlu de DD (doct. in 
Divinitate) de la colegiu.” Dacă el ar face-o, el doar s-ar îndepărta de 
Dumnezeu. 

„Oamenii astăzi pot trimite un mesaj,” am zis eu, „pe lună. Dar 
el păşeşte pe un fir de iarbă unde el nu îl poate explica dacă el trebuie să 
o facă.” Dumnezeu este ascuns în simplitate. Vedeţi? Voi nu puteţi 
ajunge suficient de simpli. Un om obţine o educaţie, şi primul lucru pe 
care îl afli, el este atât de mare încât el nu se poate smeri. Şi Dumnezeu 
este atât de măreţ, încât El se smereşte şi se ascunde El Însuşi, de cei 
înţelepţi şi învăţaţi. Isus a mulţumit lui Dumnezeu pentru aceasta. (Mat. 
11: 25). 

 
*Calea de al cunoaşte pe Dumnezeu, este să ajungi simplu. 

Calea în sus este calea în jos. În care parte este polul Sud sau polul 
Nord? Voi staţi în spaţiu. Vedeţi? Calea în sus este calea în jos. „Cel 
care se smereşte va fi înălţat; iar cel ce se înalţă va fi smerit.” (Mat. 23: 
12). Vedeţi? Noi trebuie să ne smerim, nu să încercăm să ştim prea 
mult. Doar să ştim un singur lucru. Să scoatem din privirea noastră totul 
din cale şi să ne aţintim privirea la Isus (Evrei 12: 1-3). Dacă voi nu ştiţi 
să vă scrieţi numele vostru, aceea nu are nimic de a face cu acesta. Doar 
focalizaţi-vă inima la Cristos şi la voia Lui şi priviţi ce se întâmplă. Da, 
cu siguranţă. 

 
*Însemnul, Isus Cristos, Duhul Sfânt, este printre noi. Noi ar 

trebuie să avem reverenţă pentru acesta. Noi nu ne putem smeri destul. 



Scoţând pantofii, sau statul pe genunchi nu exclud aceasta, nu va 
satisface, nu va fi suficient pentru noi, ci o viaţă care aduce roadele 
Duhului.... 

Acum, ce este roada Duhului? Vedeţi? Dragostea, bucuria, 
pacea... (Gal. 5: 22-23). 

 
*Acum, de ce lui Pavel i-a fost lăsat o boală ca să-l ţină jos 

(smerit). După ce Isus a fost mort, şi îngropat şi a înviat iarăşi, după un 
timp îndelungat Pavel L-a întâlnit faţă în faţă pe drumul Damascului 
(Fapt. 9: 1-18). El a zis, „Eu vin de la Dumnezeu şi merg la Dumnezeu. 
” Pavel a privit sus, şi acolo era o Lumină mare, acelaşi Stâlp de Foc. 
Ştiţi voi despre ce vorbesc eu? Acelaşi Stâlp de Foc... Şi Pavel a vorbit 
cu El, şi EL a vorbit cu Pavel. Oamenii nu L-au auzit. Ei nu l-au auzit, 
doar Pavel L-a auzit. 

El a zis, „Saule, Saule, pentru ce Mă prigoneşti?” 
El a zis, „Cine ești Tu Doamne?” 
El a zis, „Eu sunt Isus. Acum ridică-te şi du-te pe strada cere se 

numeşte „Dreaptă”; acolo ţi se va spune ce să faci în continuare. Eu am 
un profet care va veni să-ţi spună ce să faci, (vedeţi voi?), cum să...” 
Pavel a mers jos, a fost botezat, şi a chemat Numele Domnului, a primit 
Duhul Sfânt, şi Pavel a zis, „Eu am o infirmitate trupească care mi-a 
fost dată, un mic diavol, un mesager al diavolului care mă înghionteşte, 
un ţepuş, (2 Cor.12: 1-10). Aceea este ca o lovitură după lovitură. El a 
fost puţin mai bine, apoi l-a lovit iarăşi. A zis, eu am rugat pe Domnul 
de trei ori să-l ia de la mine, dar Domnul a zis, „Pavele, harul Meu îşi 
este de ajuns.” Atunci el a zis, „Ca să mă împiedice să mă îngânf peste 
măsură...” (vers 7). El a avut mai multă descoperire decât Petru, Iacov, 
Ioan, sau oricare altul din ei. El L-a văzut pe El după ce El a fost dus, 
poate după doi sau trei ani sau mai mult, stând în Stâlpul de foc, vorbind 
cu El. Cu cât mai mult astăzi, după două mii de ani, şi El încă trăieşte. 
Amin. 

El a zis, „Iată că acela mi s-a dat ca să nu mă înalţ mai sus, 
spunând: Acum fraţilor, eu sunt mai sus de voi toţi. Vedeţi, eu L-am 
văzut pe El după ce El a fost înălţat din morţi, şi eu am vorbit cu El. Eu 
sunt...” Ca să nu mă înalţ deasupra acestui lucru, acolo a fost ceva ce mi 
s-a dat, ca să mă ţină smerit.” Vedeţi, da? 

 
*Diavolul este o pasăre cu adevărat inteligentă. El ştie cum să 

lovească lucrul înainte de a fi început, el ştie acesta. Vedeţi? Şi singurul 



lucru pe care voi puteţi să-l faceţi ca să-l învingeţi, este ca voi să vă 
sprijiniţi pe Cristos şi să vă smeriţi şi să-L lăsaţi pe El să vă conducă. 
Voi niciodată nu o veţi face în nici un alt fel. (Ioan 10: 27-30) 

Puterile voastre intelectuale niciodată nu o vor putea face. Voi 
trebuie să o credeţi şi doar să vă sprijiniţi pe El (Prov. 3: 3-4). El este 
Păstorul. Nu este treaba oilor să ţină lupul departe; este treaba 
Păstorului; dar oile trebuie să stea cu Păstorul pentru ca să stea în 
siguranţă. (Ps. 23: 1-6) Aceea este Zona mea de siguranţă, este Cristos, 
şi Cristos este Cuvântul. Acela este Spaţiul de siguranţă (Zona). 

 
*Tată Dumnezeule, păstrează (oile) acestea în mâinile Tale. Ele 

sunt ale Tale. Eu mă rog, Dumnezeule, ca noi întotdeauna să umblăm 
smeriţi înaintea Ta. Noi nu ştim cât timp (mai este). Noi nu vrem să ştim 
cât mai este, nu este treaba noastră. Aceea este treaba Ta. Nu este 
dorinţa noastră să ştim când Tu vei veni, dorinţa noastră Doamne, este 
ca noi să stăm smeriţi până vei veni Tu, şi să umblăm cu Tine. Este 
dorinţa noastră ca Tu doar să Te laşi cunoscut nouă, din când în când, 
Tată, printre noi, ca noi să putem vedea că noi încă umblăm cu Tine. 

Iartă-ne păcatele noastre trecute! Călăuzeşte-ne şi protejează-ne 
de orice capcană a diavolului pentru viitor. Condu-ne şi călăuzeşte-ne, o 
Dumnezeule, Tatăl nostru! Iartă-ne păcatele noastre şi ajută-ne să fim 
copiii Tăi! Noi suntem o clasă (socială) de oameni săraci. Noi suntem 
nişte renegaţi de societatea lumii acesteia, de către denominaţiunile 
bisericilor. Noi vedem sfârşitul, şi noi Îţi mulţumim pentru vederea 
spirituală în Cuvântul Tău, de a vedea timpul sfârşitului. Pentru că toate 
aceste lucruri trebuie să vină la acea mare cădere de piatră din ceruri. 
Ajută-ne, Doamne, nu să fim aici în acea zi, ci să fim duşi în Prezenţa 
Ta, duşi departe în Sânul Tău. 
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